
 

 

Technische vragen van PvdA Schagen inzake stookoverlast 

 
 
Het doel van het Schone Lucht Akkoord is om de luchtkwaliteit in Nederland permanent te 
verbeteren. Het is een akkoord tussen Rijk, provincies en een groot aantal gemeenten. 
Samen streven de deelnemende partijen naar een gezondheidswinst van minimaal 50 
procent in 2030 ten opzichte van 2016. Inmiddels hebben alle 12 provincies en al 94 
gemeenten het akkoord getekend. Gemeenten die het akkoord nog niet hebben 

ondertekend maar wel willen meedoen kunnen zich op elk moment aansluiten bij het 
Schone Lucht Akkoord. Deelnemers kunnen cofinanciering krijgen voor projecten via de 
Specifieke Uitkering Schone Lucht Akkoord (SpUkSLA). 

 
 Technische vragen: 

- Bent u bekend met het Schone Lucht Akkoord? 

- Bent u bekend met de voordelen van het Schone Lucht Akkoord?  
- Bent u voornemens om hieraan deel te gaan nemen? Zo, nee, waarom niet?  

 
Er is relatief weinig uitstoot van industrie, landbouw en verkeer. Het meeste fijnstof (PM10 
en PM2,5) komt van bewoners. Houtrook is een grote bron van fijnstof. Dit is zorgt voor 
een aanzienlijke verslechtering van de luchtkwaliteit. Veel bewoners ervaren overlast 
van houtstook door slecht stookgedrag. Als fractie PvdA hebben we nog bij in verband met 

de vaststelling van de APV dat het verbod van stoken van afvalstoffen ook geldt voor 
binnenshuis.  
 

 Technische vragen: 
- In het artikel Artikel 5:34 Verbod afvalstoffen te verbranden buiten inrichtingen of 

anderszins vuur te stoken vragen wij ons af of het ook zo kan worden gelezen dat dit 
artikel gaat over het verbranden van afvalstoffen binnenhuis van particulieren, immers 

woningen zijn geen inrichtingen?  
 

- Zou dan ook dit artikel gehandhaafd kunnen worden, zodat de rookoverlast van 

verkeerd stoken kunnen verminderen? 
 
Voor het verbieden van stoken als er een stookalert is van het RIVM is de moeilijkheid 

hierbij dat er nog geen algemeen geldende norm is gecreëerd.  
 

- Zou deze norm ook in het Omgevingsvisie kunnen worden opgenomen? 
 

Wat betreft het handhaven heeft de gemeente Schagen niet de personeelscapaciteit heeft 
om actief op een verbod te handhaven, wel zou naar aanleiding van klachten van overlast 
gehandhaafd kunnen worden.  

 
- Hoe vaak gebeurt dit ook?  

 


